
 

 
Verksamhetsberättelse 2024 
Svenska Brasiliansk Jiu-Jitsu Förbundet 
 

Ordföranden har ordet 
2024 var året som vi kunde se att allt arbete med styrdokument och rutiner började ge 
resultat. Vi har en bit kvar men oj så mycket lättare allt dagligt arbete kring sanktionering 
av tävlingar, SM, utbildningar och landslag har blivit. 

Stenungsund kampsportsakademi stod som arrangör för SM. Ett SM olikt tidigare år i en 
arena med havsutsikt. Arrangemanget präglades av professionalitet och var mycket 
uppskattat av såväl tävlande som publik.  

Svensk BJJ är på frammarsch. 2024 blev ett tävlingsrikt år med många tävlingar i Sverige 
och framgångar internationellt.  

Grunden i allt arbete för styrelsen och förbundet ligger hos medlemsföreningarna. Vi har 
en bra och öppen dialog och vi ser fram emot fortsatt gott samarbete, med input och 
förslag från er. Vi ser fram emot ett starkt och fartfyllt 2025.  

 

Margareta Myhr, Ordförande Svenska BJJ-förbundet 
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Verksamhetens art och omfattning 
Svenska Brasiliansk Jiu-Jitsu Förbundet (SBJJF) har till uppgift att administrera och främja 
Brasiliansk jiu-jitsu i Sverige. SBJJF är ett underförbund till Svenska Budo & 
Kampsportförbundet (SB&K), vars stadgar och bestämmelser utgör grunden för 
Förbundets administrativa verksamhet 
 
Föreningar och medlemmar 
Svensk BJJ fortsätter kontinuerligt att växa och SBJJF behåller sin plats som andra största 
underförbund och idrott inom Svenska Budo & Kampsportsförbundet, efter 
Muaythaiförbundet. Fjorton (14) nya föreningar har beviljats medlemskap i SBJJF under 
året, fem (5) föreningar har på egen begäran avslutat medlemskapet i förbundet och fyra 
(4) föreningar har uteslutits. (Utslutning sker oftast på grund av att medlemsavgift inte har 
betalts.) 

Antal medlemmar per verksamhetsår 

 Föreningar 
totalt 

Medlemmar 
totalt 

Antal kvinnor Antal flickor Antal Män Antal pojkar 

2013 71 2 789 289 303 1 361 836 
2014 90 2 818 265 292 1 455 806 
2015 - 3 686 474 481 1 715 1 016 
2016 104 4 629 537 653 2 130 1 309 
2017 - 5 338 716 488 1 467 2 667 
2018 - 6 910 933 682 2 120 3 193 
2019 - 8 149 818 1 044 4 049 2 238 
2020 148 9 071 745 1 337 4 073 2 916 
2021 151 7 333 625 1 150 3 040 2 518 
2022 167 10 010 733 1 485 4 007 3 785 
2023 178 11 217 761 1 762 4 358 4 336 
2024 186 12 327 799 1 808 4 740 4 980 
 
Förbundsstyrelsen 
Vid förbundsstämman 2024 valdes Margareta Myhr till ordförande och Roger Nissilä till 
kassör. Till övriga ledamöter valdes Monika Stylin, Alexander Baffoun, Erik Gahnertz, Jila 
Javanbakht samt Hedde Lundgren. Till suppleanter valdes Kristina Gustafsson och Daniel 
Rezaee. Vid det konstituerande mötet den 2 april utsågs inom styrelsen Jila Javanbakht till 
vice ordförande och Monika Stylin till sekreterare. Daniel Rezaee valde att avsluta och 
lämnade sitt uppdrag som suppleant i styrelsen under september månad.  
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Sedan stämman har förbundsstyrelsen hållit 10 protokollförda möten, varav 8 har 
genomförts digitalt och 2 som fysiska arbetshelger där fokus legat på utveckling av 
förbundet och ett fortsatt arbete med att sätta strukturer och riktlinjer på plats.  
 

Revisor och valberedning 
Vid förbundsstämman valdes Jesper Lindblom till revisor. Det beslutades även om en 
valberedning och den har under 2024 bestått av Ulf Elm, ordförande samt Matilda 
Frycklund och Daniel Mateo Oviedo Zapata som ledamöter. Valberedningen har haft 
löpande kontakt med förbundsstyrelsen och har även deltagit vid fysisk arbetshelg för att 
på så vis kunna ta del av styrelsens arbete och för att samtala närmare med styrelsen. 
  

Förbundsstämman 
Svenska Brasiliansk Jiu-Jitsu Förbundets ordinarie förbundsstämma genomfördes lördagen 
den 20 april 2024 på World Trade Center i Stockholm. Fem (5) röstberättigade föreningar 
med totalt 9 röster deltog. Mötesordförande var Kristina Gustafsson och mötessekreterare 
var Ulf Elm.  
 

Uppföljning av målen i Verksamhetsplan 2024 

Målen från förbundets verksamhetsplan 2024 följs upp under respektive område nedan. 

Barn och ungdom 
Arbetet har fortsatt med att se över tävlingsreglerna och strukturerna för tävling för barn och 
unga men inte med samma intensitet under 2024. Syftet med arbetet kring barn och ungdomar 
är att få fler barn och ungdomar att utöva BJJ, både i träning och tävling i en verksamhet som 
präglas av kvalitet.   
 
Grönt: Genomfört. Gult: Påbörjat men ej slutfört. Rött: Ej genomfört. 

Förbundet ska: Förbundet bör: 

ta fram ett koncept med anpassade 
tävlingsformer för barn och unga 

 -  

ta fram tävlingsbestämmelser för hur tävling ska 
genomföras för målgruppen 

   

Verka för att nya anpassade tävlingar för barn och 
unga i enlighet med konceptet genomförs på 
många platser i Sverige för att möjliggöra 
tävlande för fler barn och unga 
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Domare 
Domarkommittén finns till för att höja kvaliteten på tävlingarna i Sverige genom att se till att 
alla regler följs och som ett stöd för domare och utövare. Till varje sanktionerad tävling tillsätts 
en huvuddomare som finns på plats under hela tävlingen. Under 2024 har 10 regelutbildningar 
genomförts på olika orter i landet och det är numera ett krav att domare ska ha gått 
utbildningen inom de senaste två åren för att få döma. Kontinuerlig utveckling av 
utbildningsverksamheten och strävan efter att öka antalet aktiva domare är ett arbete som 
pågår fortlöpande. 
 
Grönt: Genomfört. Gult: Påbörjat men ej slutfört. Rött: Ej genomfört. 

Förbundet ska: Förbundet bör: 

kravställa utbildning för domare  ta fram en digital domarutbildning, steg 1, som 
ska finnas i Idrottens utbildningsplattform (IUP) 

 

 

Sjukvård 
Förbundsstyrelsen har utsett en sjukvårdsansvarig i styrelsen som finns som stöd till 
tävlingsarrangörer och är en del av tävlingssanktionsgruppen, tillsammans med förbunds- 
ordförande och domarkommittén. Sjukvårdsansvarigs främsta uppgift är att kontrollera giltig 
legitimation på de sjukvårdare som tävlingsarrangörer anger i sin sanktionsansökan. Det sker i 
HOSP (Socialstyrelsens register över legitimerad hälso- och sjukvårdspersonal).  
 
Grönt: Genomfört. Gult: Påbörjat men ej slutfört. Rött: Ej genomfört. 

Förbundet ska: Förbundet bör: 

Ha kontakt med i sanktionsansökan angiven 
sjukvårdare inför tävling och kontrollera att 
vederbörande godkänt att arbeta på aktuell 
tävling 

 göra kontinuerliga kontroller att sjukvårdsmaterial 
finns, samt bistå sjukvårdare i deras arbete. 

 

Kontrollera att angiven sjukvårdare har giltig 
legitimation hos HOSP 
 
Bistå med rekommendationer om vad som bör 
finnas i en sjukvårdsväska, både vid tävling och 
träning 
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Tävling 
Tävling är ett stort verksamhetsområde inom förbundet. Under året har 20 tävlingar erhållit 
sanktion och genomförts. SM är en av tävlingarna som genomförts, genom arrangörs- 
föreningen Stenungsunds Kampsportsakademi. Ett helt nytt upplägg testades där den 
traditionella idrottshallen frångicks och tävlingen istället genomfördes på Tjörnbro Arena, i en 
lokal med utsikt över havet och med en restaurang vägg i vägg. SM var ett mycket lyckat event 
och vi riktar ett stort tack till Stenungsunds Kampsportsakademi för ett mycket väl genomfört 
SM! 
 
Grönt: Genomfört. Gult: Påbörjat men ej slutfört. Rött: Ej genomfört. 

Förbundet ska: Förbundet bör: 

tillsammans med en arrangörsförening 
genomföra SM i slutet av september 

 Göra stickprov på sanktionerade tävlingar för att 
säkerställa att tävlingsbestämmelserna följs samt 
att god stämning råder på tävlingar 

 

Fortsätta översynen och arbetet kring tävlingar 
och sanktion med målet att förenkla och förtydliga 
för såväl förbund som arrangör och 
tävlingsdeltagare. 

   

Säkerställa att föreningarna och dess medlemmar 
förstår vikten av sanktionerade tävlingar och vad 
som sker vid deltagande/arrangerande av 
icke-sanktionerade tävlingar, ett arbete som ska 
ske med hjälp av SB&K 

   

Säkerställa att alla sanktionerade tävlingar följer 
tävlingsbestämmelserna 

   

Vara medarrangör i arrangörsutbildning med och 
om Smoothcomp 

   

 

Antidoping 
Styrelsen strävar efter att ha ett aktivt antidopingarbete och har under året säkerställt att 
arbetet fortgår.  
 
Grönt: Genomfört. Gult: Påbörjat men ej slutfört. Rött: Ej genomfört. 

Förbundet ska: Förbundet bör: 

arbeta nära Antidoping Sverige  säkerställa dopingkontroller vid SM och andra 
BJJ-tävlingar i Sverige 

 

säkerställa att landslaget utbildas i 
antidopingfrågor 

   

5 



 

 

Utbildning 
Utbildningskommitténs syfte är att bevara ursprung och tradition samt att utbilda och utveckla 
barnverksamhet, vuxenverksamhet, motion och elit. Den idrottsspecifika tränarutbildning är 
under uppbyggnad och arbetet med detta kommer fortsätta under 2025. 
 
Grönt: Genomfört. Gult: Påbörjat men ej slutfört. Rött: Ej genomfört. 

Förbundet ska: Förbundet bör: 

tillsammans med domarkommittén utveckla 
domarutbildningar 

 genomföra den idrottsspecifika 
tränarutbildningen på 3 olika orter vid varje 
tillfälle, samt genomföra den 2 gånger per år 

 

genomföra idrottsspecifik tränarutbildning    

 

Elit och landslag 
Under verksamhetsåret 2024 valde Elina Moestam Lindblad att avsluta sitt uppdrag som 
förbundskapten, vilket lämnade landslagsstaben något haltande. Först efter SM blev det klart 
med en ersättare, då Mikael Marffy tilldelades uppdraget. Förbundsstyrelsen har som 
målsättning att landslagsledningen skall bestå av fyra personer, jämnt fördelade mellan 
kvinnor och män, vilket gör att ett fortsatt arbete sker för att komplettera landslagsledningen. 

Elitstödet 

Under 2024 utvärderade Svenska Budo & Kampsportsförbundet (SB&K) samtliga landslag 
och klassade dem för att sedan fördela ut ett ekonomiskt stöd för 2024 och 2025. BJJ 
klassades i den näst högsta klassen och har som mål att på sikt hamna i den högsta 
klassen. Detta skulle potentiellt resultera i ett större ekonomiskt stöd. För att ta sig dit 
behöver landslaget en utökad landslagsledning samt delta i forskning som gagnar den 
egna och/eller andra idrotter inom SB&K. 

EM 

2024 års European Jiu-Jitsu IBJJF Championship avgjordes i Frankrike i januari. En stark  
trupp skickades till Paris för att göra upp om medaljerna. Daniel Johansson tog brons i 
brunbältesklassen, +100kg. 

VM 

Det blev två medaljer under World Jiu-Jitsu IBJJF Championship som hölls i Long Beach, 
USA under juni månad. Marlon Tajik vann brons i både medeltungvikt och den öppna 
klassen för brunbälten. 
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Grönt: Genomfört. Gult: Påbörjat men ej slutfört. Rött: Ej genomfört. 

Förbundet ska: Förbundet bör: 

Säkra ett nytt ekonomiskt system enligt den nya 
stödmodellen från SB&K 

 Förutom medaljer på EM också ta medaljer på VM 
i brun- och/eller svartbältesklasserna 

 

Genomföra aktiviteterna i årsplanen för 2024 
(har genomförts enligt plan, förutom ett läger 
under hösten) 

 Bygga organisationen enligt den nya 
stödmodellen med 4 personer i 
landslagsledningen.  

 

Tydliggöra på hemsidan kriterierna för uttagning 
till landslaget 

   

Säkerställa att landslagsledningen inom 2 år är 
Steg 3-utbildade (SB&K utbildning) 

   

 

Kommunikation 
Kommunikationskommitténs huvudsakliga uppdrag är att säkerställa en tydlig, transparent och 
ansvarsfull kommunikation gentemot medlemsföreningar, tävlande, tränare och övriga 
intressenter. Genom en strukturerad kommunikationsstrategi arbetar kommittén för att 
information ska nå rätt målgrupper i rätt tid, vilket skapar bättre förståelse och engagemang 
inom SBJJF:s verksamhet. 

Inför SM 2024 förstärktes samarbetet med en professionell filmare och fotograf. Detta 
samarbete syftar till att producera högkvalitativt bild- och filmmaterial för att stärka SBJJF:s 
närvaro på sociala medier. Materialet har inte bara bidragit till ökad synlighet och engagemang 
under själva mästerskapet utan har även skapat en värdefull resursbank som kan användas för 
framtida marknadsföring och informationsspridning. Genom detta arbete har SBJJF:s digitala 
närvaro vuxit markant, och målsättningen är att fortsätta stärka denna utveckling ytterligare 
under 2025. 

Med dessa strategier fortsätter kommunikationskommittén att arbeta för att stärka SBJJF:s röst 
och skapa en mer engagerad och informerad medlemsbas. 
 
Grönt: Genomfört. Gult: Påbörjat men ej slutfört. Rött: Ej genomfört. 

Förbundet ska: Förbundet bör: 

Med hjälp av SB&K:s kommunikationsansvarig ta 
fram en plan för att öka vår synlighet i media.  

 Vidareutveckla kommunikationsarbetet och börja 
jobba mot en ökad synlighet för sporten i media 
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genom att öka sportens synlighet på SB&K:s 
sociala medier. 

Lyfta fram våra medaljörer så att både individer 
och sporten uppmärksammas och syns i media. 

   

 

Föreningar och medlemmar 
Förbundet fortsätter att växa i stadig takt år efter år och styrelsen har som mål att se över 
medlemshanteringen och att strategiskt arbeta med frågan. Arbetet är så pass omfattande och 
kräver ett nära samarbete med SB&K vilket gjort att punkterna från verksamhetsplanen för 
2024 har fått prioriterats ned och alltså inte har genomförts.  
 
Grönt: Genomfört. Gult: Påbörjat men ej slutfört. Rött: Ej genomfört. 

Förbundet ska: Förbundet bör: 

Se över möjligheterna att kunna säkerställa och 
kravställa att medlemssiffror är korrekta hos 
förening som önskar arrangera tävling, för att 
föreningen ska kunna erhålla sanktion att 
arrangera tävlingen. 

 Arbeta nära tillsammans med SB&K för att se över 
möjligheterna att ta fram ett modernt och 
funktionellt medlemshanteringssystem. 

 

  Arbeta strategiskt och långsiktigt för att skapa en 
hållbar medlemshantering. 

 

  Göra en översyn av medlemshanteringen.   

  Se över möjligheterna till hantering av samt en 
plattform för bältescertifiering. 

 

  Se över möjligheterna att genom SB&K ställa krav 
på föreningar som önskar bli medlemmar i 
förbundet.  

 

 

Styrelsen och allmänt förbundsarbete 
Styrelsens arbete har skett fortlöpande med regelbundna möten och avstämningar samt 
genomförande av aktiviteter. Styrelsen har haft digitala möten varje månad och ett antal fysiska 
arbetsmöten under året som sträckt sig över flera dagar. Arbetet i styrelsen har fungerat mycket 
bra men 2024 kan ändå ses som ett slags mellanår då det varit mer ett förvaltande och 
planerande arbete än utvecklande och konkret.  
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Grönt: Genomfört. Gult: Påbörjat men ej slutfört. Rött: Ej genomfört. 

Förbundet ska: Förbundet bör: 

Inleda ett mer omfattande strategiskt arbete med 
att ta fram en verksamhetsinriktning som sträcker 
sig över flera år. 

 tillsammans med SB&K göra en stadgeöversyn  

arbeta vidare med att ta fram SBJJF:s egna 
värdegrund och uppförandekod utifrån SB&K:s 
visions- och värdegrundsarbete Hjärta i samhället. 

   

Följa upp och återuppta tidigare års 
organisationsutvecklingsarbete 

   

Fortsätta arbetet med att skapa strukturer kring 
kommunikation, utbildning och trygga 
idrottsmiljöer 

   

Samarbete med SB&K i frågor om mångfald, 
inkludering och trygg idrott 

   

Närma oss SB&K än mer för att optimera 
verksamheten och för att bättre använda de 
resurser som finns till förfogande 

   

Säkerställa att valberedningen kan göra ett gott 
arbete, bland annat genom att bjuda med 
valberedningen vid en eller två fysiska 
arbetshelger. 
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